
 

 

 

                         
REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
               OPĆINA  PRIBISLAVEC     
               Općinsko vijeće 
 
KLASA: 024-01/24-01/01 
URBROJ: 2109-26-01-24-12 
Pribislavec, 25.03.2024. godine 
 

ZAPISNIK 
 

MJESTO I DATUM ODRŽAVANJA:  Općinska vijećnica Općine Pribislavec, 25.03.2024. godine 
 
PRISUTNI: Dina Korent, Mladen Ladić, Vesna Sobočanec, Ivana Lesjak Možek, Gabrijela Cilar Horvat,  
Nikola Bakoš, Dragutin Prprović, Jasna Rakić, Zoran Tomašić i Nikola Lepen 
 
ODSUTNI: Elvis Horvat, Nenad Pintarić i David Oršuš  
 
VANJSKI PRISUTNI: 
Ivana Lesjak, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela 
Hrvoje Goričanec, viši referent za opće i upravne poslove 
 
Sjednica je započela u 19:00 sati. 
 
Predsjednica Općinskog vijeća Općine Pribislavec Dina Korent (u daljnjem tekstu: Predsjedavajuća) 
pozdravila je sve prisutne te otvorila 24. sjednicu Općinskog vijeća. 
 
Predsjedavajuća otvara aktualni sat. 
 
Aktualni sat otvoren je u 19:00 sati. 
 
Vijećnik Zoran Tomašić postavlja pitanje vezano uz iskopanu rupu kod gospodina Žganca, s obzirom da 
navedena rupa postoji već skoro mjesec dana. 
 
Predsjedavajuća navodi da će se načelnik pismeno ili na sljedećoj sjednici očitovati po navedenom 
pitanju. 
 
Vijećnica Vesna Sobočanec postavlja pitanje vezano uz zahtjeve mještana, a koji se odnose na radove 
na rekonstrukciji dijela Ulice Nikole Tesle. 
 
Pročelnica Ivana Lesjak odgovara da su zaprimljeni zahtjevi proslijeđeni izvođaču radova te nadzornom 
inženjeru koji će na temelju istih nastojati postupati. 
 
Vijećnik Nikola Lepen postavlja pitanje vezano uz sufinanciranje projekta rekonstrukcije dijela ulice 
Nikole Tesle od strane pripadajućeg Ministarstva, s obzirom da, sukladno vremenskim uvjetima, 
navedeni projekt neće biti završen u 2023. godini. 
 
Viši referent za opće i upravne poslove Hrvoje Goričanec navodi da je izvođač radova na navedenom 
projektu izdao privremenu situaciju za dosad izvedene radove, čime je opravdan trošak spomenutog 

 



 

 

 

sufinanciranja od strane Ministarstva regionalnog razvoja i  fondova Europske unije. Ostvareni iznos 
sufinanciranja biti će isplaćen u Općinski proračun do kraja 2023. godine. 
 
Vijećnik Dragutin Prprović iskazuje mišljenje da je prometno rješenje u ulici Ivana Gundulića pogrešno 
izvedeno, s obzirom da veća, odnosno duža vozila ne mogu proći kraj „pileka“ te da je samo pitanje 
vremena kada će netko isti udariti prilikom prolaska. 
 
Daljnje rasprave nije bilo pa predsjedavajuća zaključuje aktualni sat. 
 
Aktualni sat završio je u 19:13 sati. 
 
Predsjedavajuća predlaže sljedeći Dnevni red: 
 

1. Prihvaćanje Zapisnika sa 23. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec održane 
28.12.2024. godine 

2. Prisega člana Općinskog vijeća Općine Pribislavec – Mario Oršoš 
3.   Donošenje Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića „Magnolija“ 
4.   Donošenje Odluke o nabavi vatrogasnih auto - ljestvi i dugoročno kreditno zaduženje JVP-

a Čakovec kod HBOR-a 
5.    Donošenje Odluke o osnivanju Vijeća za prevenciju Općine Pribislavec 
6.    Donošenje Odluke o financiranju političkih aktivnosti u 2024. godini 
7.   Prihvaćanje Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Općine 

Pribislavec za 2023. godinu 
8.   Prihvaćanje Izvješća o stanju zaštite od požara i provedbe Godišnjeg provedbenog plana 

unapređenja zaštite od požara na području Općine Pribislavec za  2023. godinu 
9.   Donošenje Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od požara za područje 

Općine Pribislavec za 2024. godinu 
10.   Izvješće o radu općinskog načelnika Općine Pribislavec 
11.   Odluka o nabavi radova na rekonstrukciji i nadogradnji objekta dječjeg vrtića 
12.   Ostala pitanja 
 
Dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
Ad.1) Prihvaćanje Zapisnika sa 23. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec održane 23.11.2023. 
godine 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Zapisnik s 23. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec prihvaćen je jednoglasno. 
 
Ad.2) Prisega člana Općinskog vijeća Općine Pribislavec – Mario Oršoš 
 
Predsjedavajuća navodi da se gospodin Mario Oršoš nije odazvao pozivu na sjednicu vijeća, odnosno 
da nije prisutan sjednici, shodno čemu poziva predsjednika Mandatne komisije, ujedno vijećnika Nikolu 
Lepena da pročita Izvješće Mandatne komisije. 
 



 

 

 

Vijećnik Nikola Lepen iznosi Izvješće Mandatne komisije koje sadrži podatke o zaprimljenoj ostavci 
vijećnika Pere Pavića i prestanku njegova vijećničkog mandata te podatke o zamijeni navedenog 
vijećnika prvim sljedećim neizabranim kandidatom s liste. 
 
Predsjedavajuća ponovo konstatira da je spomenuti sljedeći neizabrani kandidat s liste Mario Oršoš 
koji se nije odazvao pozivu na sjednicu. 
 
Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Ad.3) Donošenje Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića „Magnolija“ 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Pročelnica Ivana Lesjak navodi da je navedeni naziv samo prijedlog te da vijećnici mogu predložiti i 
drugi naziv te pojašnjava odredbu koja navodi da se za privremenog ravnatelja dječjeg vrtića imenuje 
načelnik, odnosno razloge iz kojeg je isto navedeno. Također, navodi da ukoliko se predložena Odluka 
prihvati, ista se šalje pripadajućem Ministarstvu na odobrenje. 
 
Vijećnik Mladen Ladić navodi da se slaže s predloženim nazivom te da se isti može povezati i s 
magnolijom kod dvorca „Kaštel“, koja je zaštićeno kulturno dobro te da magnolija sama po sebi 
simbolizira Pribislavec. 
 
Vijećnik Nikola Lepen navodi da se također slaže s nazivom, s obzirom da magnolija već tradicijski 
obilježava Pribislavec te da bi se na taj način i najmlađe približilo i educiralo o navedenome. 
 
Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Odluka o osnivanju Dječjeg vrtića „Magnolija“ prihvaćena je jednoglasno. 
 
Ad.4) Donošenje Odluke o nabavi vatrogasnih auto - ljestvi i dugoročno kreditno zaduženje JVP-a 
Čakovec kod HBOR-a 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Pročelnica Ivana Lesjak ukratko iznosi zahtjev Javne vatrogasne postrojbe, odnosno razloge iz kojih je 
predložena navedena točka. 
 
Vijećnik Dragutin Prprović navodi da je prije 6-8 godina bila ista situacija, odnosno da su pokušali 
nabaviti ljestve, shodno čemu ga zanima da li su sve općine osnivači Javne vatrogasne postrojbe 
suglasni s navedenim prijedlogom. 
 
Vijećnik Zoran Tomašić postavlja pitanje vezano uz tadašnje financijsko sudjelovanje Općine Pribislavec 
u sufinanciranju nabavke predmetnih ljestvi. 
 
Predsjedavajuća navodi da Općina Pribislavec tada nije bila u mogućnosti sufinancirati navedenu 
nabavu ljestvi, s obzirom da dio osnivača nije bio suglasan s navedenim. 
 
Vijećnik Nikola Bakoš navodi kako je navedenu Odluku potrebno donijeti kako bi se sufinanciranje 
moglo ostvariti ukoliko i drugi budi suglasni. 
 
Vijećnik Dragutin Prpović navodi da se slaže s navedenom Odlukom te ukoliko je jedni prihvate, morali 
bi je i svi drugi, kako bi navedeno sufinanciranje bilo ostvarivo. 



 

 

 

 
Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Odluka o nabavi vatrogasnih auto - ljestvi i dugoročno kreditno zaduženje JVP-a Čakovec kod HBOR-
a prihvaćena je jednoglasno. 
 
Ad.5) Donošenje Odluke o osnivanju Vijeća za prevenciju Općine Pribislavec 
 
Pročelnica Ivana Lesjak navodi da je donošenje navedene Odluke predstavlja zakonsku obvezu te da 
ista sadrži podatke o zadacima i članovima vijeća. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 

Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Odluka o osnivanju Vijeća za prevenciju Općine Pribislavec prihvaćena je jednoglasno. 
 
Ad.6) Donošenje Odluke o financiranju političkih aktivnosti u 2024. godini 
 
Pročelnica Ivana Lesjak navodi da je vijeće obvezno donijeti navedenu Odluku te da su iznosi navedeni 
u Odluci zakonski propisani. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Odluka o financiranju političkih aktivnosti u 2024. godini prihvaćena je jednoglasno. 
 
Ad.7) Prihvaćanje Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Općine 
Pribislavec za 2023. godinu 
 
Pročelnica Ivana Lesjak navodi da je podnošenje te prihvaćanje navedenog izvješća zakonska obveza 
te da za Općinu Pribislavec isto izrađuje tvrtka Defensor. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Vijećnik Nikola Lepen postavlja pitanje vezano uz dio izvješća koji navodi da za 2021. i 2022. godinu 
nema dostupnih podataka. 
 
Pročelnica Ivana Lesjak navodi da nažalost u 2021. i 2022. godini, podaci koji se odnose na prirodne 
nepogode, nisu pravovremeno uneseni. 
 
Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Izvješće o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Općine Pribislavec za 2023. 
godinu prihvaćeno je jednoglasno. 
 
Ad.8) Prihvaćanje Izvješća o stanju zaštite od požara i provedbe Godišnjeg provedbenog plana 
unapređenja zaštite od požara na području Općine Pribislavec za  2023. godinu 
 
Predsjedavajuća ukratko navodi sadržaj navedenog izvješća te isto daje na raspravu. 
 



 

 

 

Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Izvješće o stanju zaštite od požara i provedbe Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od 
požara na području Općine Pribislavec za  2023. godinu prihvaćeno je jednoglasno. 
 
Ad.9) Donošenje Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od požara za područje Općine 
Pribislavec za 2024. godinu 
 
Predsjedavajuća ukratko navodi sadržajna poglavlja navedenog plana te daje isti na raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara za područje Općine Pribislavec za 2024. 
godinu prihvaćen je jednoglasno. 
 
Ad.10) Izvješće o radu općinskog načelnika Općine Pribislavec 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Vijećnica Vesna Sobočanec navodi da bi bilo najbolje raspravu o navedenome premjestiti na sjednicu 
vijeća kojoj će prisustvovati općinski načelnik. 
 
Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Ad.11) Odluka o nabavi radova na rekonstrukciji i nadogradnji objekta dječjeg vrtića 
 
Predsjedavajuća ukratko navodi sadržaj Odluke, procijenjenu vrijednost predmetnih radova te iznosi 
podatke o ostvarenom iznosu sufinanciranja od strane Ministarstva znanosti i obrazovanja, shodno 
aktualnom Nacionalnom planu oporavka i otpornosti, nakon čega otvara raspravu. 
 
Vijećnik Dragutin Prprović navodi da se slaže da je potrebno donijeti navedenu Odluku, no također 
navodi da na sjednici vijeća nisu bili prezentirani planirani radovi na rekonstrukciji i nadogradnji dječjeg 
vrtića te kako bi isto bilo potrebno obaviti. 
 
Predsjedavajuća se slaže s navedenim te navodi da će isto biti obavljeno na jednoj od sljedećih sjednica 
općinskog vijeća. 
 
Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Odluka o nabavi radova na rekonstrukciji i nadogradnji objekta dječjeg vrtića prihvaćena je 
jednoglasno. 
 
Ad.20) Ostalo 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Sjednica je završena u 19:50 sati. 
 
Zapisničar:                              Predsjednica Općinskog vijeća Općine Pribislavec 
Hrvoje Goričanec                    dr.sc. Dina Korent 


